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Spørgsmål nr. S 792 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til: Kulturministeren 

Dato: 6. marts 2025 

Stillet af: Katrine Daugaard (LA)  

Mener ministeren, at midlerne, der ifølge filmloven skal anvendes til film for 

børn og unge, er udmøntet tilfredsstillende, taget i betragtning af at der kun 

blev lavet én børnefilm sidste år, »Børnene fra Sølvgade«, selvom mindst 25 

pct. af midlerne ellers er øremærket film for børn og unge?   

(Spm. nr. S 792). 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på katrine.daugaard@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

 

Offentligt
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